…Данный тип печи предполагает электро- нагрев воздуха. Расход газов 250 м3 /час. Разогретый до температуры 500С воздух, подается в бронекамеру, куда предварительно загружаются упаковки с измельченным ТРТ  (или фрагментами корпусов двигателей для пиролиза) для сжигания. Для загрузки предусмотрен конвейер. В комплект поставки Печи входит кран -балкой г/п 2 т.

Температура вспышки измельченного топлива 200-250 С. Температура пиролиза фенол- формальдегидных смол углепластика составляет 450-550 С.

Продукты сгорания из бронекамеры поступают по газоходу через сухой фильтр грубой очистки типа «циклон»- во вторую камеру «дожига».  Температура в данной камере уже составляет около 1100-1200 С.  Полученные от сжигания (или пиролиза) газы после выхода из камеры дожига, проходят очистку щелочными и /или содовыми растворами, которые будут подаваться под давлением в газовый поток (методом впрыска). Управление процессом производится из пультовой.

Загрязненная вода будет собираться в коллектор и транспортироваться в специальный отстойник. Так как кислотность воды будет повышенная, то отстойник должен быть выполнен из кислотостойких материалов. После дополнительной обработки сточных вод содой и получения нормальных уровней содержания соляной кислоты сточные воды будут подаваться для нейтрализации на здание 505. 

Твердые отходы  (скрап) из бронекамеры периодически удаляются на узел сортировки, оборудованный разделителями барабанного типа и конвейерами для отделения металлов от золы (для классификации отходов)

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

This type of incinerator provides for the electric air heating. Gas consumption is 250 м3 /hour. Heated air up to the temperature of 5000C is fanned to the shell-type chamber, which was previously loaded with size-reduced propellant packages (or fragments of motor cases for thermal decomposition) for incineration. A belt conveyor is designed for propellant loading. An incinerator delivery set contains a 2 MT carrying capacity beam crane.   
      Size-reduced propellant flash temperature is 200-2500 С. The temperature of thermal decomposition of phenol-formaldehyde carbon-filled plastic resins is 450-5500 С.      
 
Combustion materials go from the shell-type chamber along the gas pipe through the dry filter of a primary purification like a “cyclone” type to the second chamber of “afterburning”. The temperature in this chamber is about 1100-12000 С. Derived from the incineration (or thermal decomposition) gases at the outlet of the chamber of “afterburning” are purified by alkaline and/or soda solutions, which are supplied to a gas flow under the pressure (by injection). Process control is made from the remote control facility.     
Contaminated water will be accumulated in the collection system and transferred to the special sump tank. Since water acidity is high then the sump tank should be made of resistance to acids materials. After additional treatment of wastewater by soda and having correct levels of hydrochloric acid content, the wastewater will be moved to the wastewater treatment facility 505 for neutralization.    

Solid wastes (scrap) are regularly removed from the shell-type chamber to the point of separation, which is equipped with drum-type separators and conveyors to separate metal items from the ash (to classify waste products
